

Youthdance - Weekendspecial

Jugendtanz 2017

Swaantje Rienecker,
Lions Squares Germany

The Youthdance, a tradition, has become an integral part of the Lion's club calendar. Once a year, approx. 60 enthusiastic dancers from our club gather in a corner of Germany and fill the weekend with a lot of fun, wonderful tips and with our annual membership meeting.

This year from 21 April to 23 April we were guests at the „Hans und Sophie Scholl Haus“ in Dresden and "Doug" Machalik and Finn Junker accompanied us through the weekend. They alternately challenged us tip after tip and together they offered many new perspectives how to perform figures differently.

The multiple guest caller tips performed by our club members on Saturday afternoon were definitely a highlight.

The 10-year special that takes place in August in Göttingen during the Friday night club night will certainly be an opportunity to allow yourselves to be amazed by our hidden talents. The special will take place from 4 to 6 August. You will find more information and the pre-registration under www.10yearsliions.de.

Because the club members live in so many different areas, the annual membership meeting will always be held during the Youthdance on Saturday

Der Jugendtanz, eine Tradition die zum festen Bestandteil des Kalenders der Lions geworden ist. Einmal im Jahr treffen sich rund 60 begeisterte Tänzer unseres Clubs in einer Ecke Deutschlands und füllen ein Wochenende mit einer Menge Spaß, großartigen Tips und unserer Jahreshauptversammlung.

Dieses Jahr waren wir vom 21. April bis 23. April im „Hans und Sophie Scholl Haus“ in Dresden zu Gast und wurden von Tomas „Doug“ Machalik und Finn Junker durch das Wochenende begleitet. Abwechselnd und gemeinsam haben sie uns Tip um Tip aufs neue gefordert und viele neue Perspektiven auf Figuren geboten.

Highlights waren definitiv die vielzahligen Gastcaller-Tips, die unsere Tänzer am Samstagnachmittag dargeboten haben. Eine Gelegenheit sich von unseren verborgenen Talenten überraschen zu lassen, wird es auf dem 10-Jahres-Special im August in Göttingen auf dem Clubabend am Freitag geben. Das Special findet vom 04. August bis 06. August statt. Weitere Informationen dazu und die Voranmeldung sind unter www.10yearsliions.de zu finden.

Durch die große räumliche Verteilung unserer Clubmitglieder findet die Jahreshauptversammlung immer während

morning. New Board elections and an update regarding specials to be organised are on the agenda.

This year we dismissed Annika Saeftel from the office as president after a five year term. We warmly thank her for her engagement and the numerous successes she achieved for the club. Also Lisa Eberle resigned from the office as Treasurer after a three year term and the dismissal was emotional.

Afterwards Henriette Rehn was elected as President and Meike Dannecker as Treasurer. Carina Bahn was re-elected as Secretary and Georg Seyboldt as Vice President. The new board presents itself on our home page www.lionsquares.de.

Next year's Youthdance will probably take place near Stuttgart.

Translated by: Margot Wilhelm

dem Jugendtanz am Samstagmorgen statt. Auf der Agenda stehen dabei die Neuwahlen unseres Boards und die Updates bezüglich der zu organisierenden Specials.

Dieses Jahr haben wir Annika Saeftel nach fünf Jahren aus dem Amt als Präsident verabschiedet. Wir danken ihr von ganzem Herzen für ihr Engagement und die unzähligen Erfolge die sie für den Club erreichen konnte. Ebenfalls ist Lisa Eberle nach drei Jahren aus dem Amt als Treasurer ausgeschieden und wurde emotional entlassen.

Neu gewählt wurden anschließend Henriette Rehn als Präsident und Meike Dannecker als Treasurer. Wieder gewählt wurden Carina Bahn als Secretary und Georg Seyboldt als Vicepräsident. Das neue Board stellt sich auf unserer Homepage www.lionsquares.de vor.

Nächstes Jahr wird unser Jugendtanz im April voraussichtlich in der Nähe von Stuttgart stattfinden.